## Why We Learn English?

## 我們為什麼要學英文呢?????



Learning English is important. People all over the world speak English. However, do you know why learning English is such an important thing? Here are some good reasons for you to better your English.

學習英文很重要。世界各地的人都會說英文,然而,為什麼 學英文會是一件如此重要的事呢? 這裡有一些你應該要好好學 英文的好理由。

1. English is important. English is the official language of 53 countries and it is spoken as a first language by around 400 million people around the world. If you can't speak English, you will miss the chance to make friends with so many people.

英文很重要。英文是全球 53 個國家的官方語言,而且世界上有大 約四億的人把英文當成母語。如果你不會說英文的話,你就會錯過了 和這麼多人當朋友的機會。 2. English is useful and convenient. Imagine when you are traveling around the world, you don't need the translator to translate for you. It would be much fun if you can communicate with foreigners directly by yourself.

英文是很有幫助而且很方便的。想像一下當你在環遊世界的時候,你不需要翻譯的幫忙,如果你可以直接的跟外國人溝通,你的旅程一定會有趣多了。

3. Higher English proficiency will help you get into a better school. Besides, you can become Mr. or Miss popular if your English is good. A lot of your classmates will come to ask for your help with their English homework. And you will earn respect from them.

好的英文能力會幫助你進入更好的學校。此外,你將會成為校園人氣王,很多同學會來問你英文功課,你也可以因此 而贏得大家的尊敬。

## It's never too late to learn English.

學習英文永遠不嫌晚 ②